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Minižactvo U13 veze dvě výhry z Pardubic!

K dalším zápasům jsme vycestovali do Pardubic, kde nás čekal soupeř BK Studánka „B“. Čistě
dívčí tým. S tímto soupeřem nemáme moc zkušeností, jelikož předchozí ročníky buď hrál
skupinu sever nebo VPII. Ani označení „B“ nám toho moc neřeklo, takže jsme čekali, proti
jakému družstvu vůbec nastoupíme. Nakonec to byl tým složený pouze z hráček ročníku 2007.
My jsme přijeli v kompletní sestavě, chyběla jen dlouhodobě zraněná Natka.

 

12.10.2019 BK Studánka Pardubice "B" - ADFORS Basket Litomyšl
 29:55 (4:14 14:22 23:41)
Nela Škeříková - 12, David Kubíček - 10, Dominik Suchomel - 9, Bohdana Metyšová - 7,
Tadeáš Tichý - 5, Adam Diblík - 4, Jakub Ripka - 4, Jolana Jánová - 2, Daniel Večeřa - 2,
Agáta Bártová - 0, Berenika Gultová - 0

 

12.10.2019 BK Studánka Pardubice "B" - ADFORS Basket Litomyšl
 23:54 (1:16 5:30 13:42)
Bohdana Metyšová - 14, Dominik Suchomel - 9, Nela Škeříková - 8, David Kubíček - 6,
Tadeáš Tichý - 5, Berenika Gultová - 4, Agáta Bártová - 2, Adam Diblík - 2, Jolana Jánová - 2,
Daniel Večeřa - 2, Jakub Ripka - 0

 

Dnes okomentuji oba zápasy dohromady. Měly hodně podobný průběh i skoro stejný výsledek. Vstup do zápasů,
kde dostali více minut hráči užší rotace, se nám povedl. Soupeři jsme odskočili na 10, respektive 15 bodů. A
v průběhu zbytku zápasů jsme si tento náskok udržovali a postupně navyšovali na konečných + 26 a +31, a to
už v široké rotaci všech hráčů. Naše obranná fáze výrazně převyšovala tu útočnou. Naše osobní obrana
dělala soupeři značné problémy. Ale zároveň jsme se možná poprvé setkali s clonami a v tu chvíli moc nevíme,
jak je bránit.  Ale to zlepšíme. Za obranou fázi hry bych chtěl celý tým pochválit. V útočné fázi už nám to trochu
drhlo. Zafungoval nám dobře rychlý přechod do útoku a nebýt něho, tak bychom se asi museli strachovat o
výsledek. A to jsme ještě dost vyložených „šoupáků“ neproměnili. Protože hra do konsolidované obrany klasicky
1na1 už nám tolik nešla. Soupeř bránil velmi dobře, pozičně i osobně a našim menším hráčům to dělalo
problém. Na tomto bych velmi rád chtěl zapracovat. Jako tým nemáme společné tréninky, individuální
dovednosti jednotlivců máme dobré, ale musíme si trošku na hřišti vyhovět. Myslím si, že 2 společné tréninky
by nám velmi pomohly. No uvidíme, jestli se domluvíme. A pak ještě jedno zjištění. Při hře v namixovaných
pětkách je naše hra hezčí a efektivnější než hra čistě na dívčí a chlapeckou pětku. Byť by se mohlo zdát, že jak
jen kluci, tak jen holky spolu již něco odehráli a mělo by to fungovat, tak opak je pravdou. Jako tým jsme silnější.
A z toho mám radost.

 

Jinak ze zápasů mi utkvěly v paměti 3 pěkné zážitky. 1) Bebe přehoz na Táďu přes celé hřiště, ale tak, že i Kuba
by měl problém to „chytit“ ještě na hřišti. Všichni už čekali, že to je aut, ale Táďa skokem proti zdi, ještě, že tam
byly ty žíněnky, míč vyhodil zpět na Bóďu a ta sama pod košem zakončuje. 2) Končí čtvrtina, máme 20 vteřin na
útok, ale my neútočíme. Bóďa dribluje na trojce. Z lavičky i z tribuny se hlasitě ozývá odpočítávání, čtyři, tří,
dva, jedna a Bóďa s klaksonem střílí, no střílí, nestřílí, vrhá a dává koš. 3) Domča brání nejlepší hráčku soupeře,
která najíždí na koš. Pozičně velmi dobře, ale soupeřka má přece jenom o pár centimetrů a pár kilo víc. Takže
Domča skokem plavmo končí za koncovou čárou v žíněnkách. Škoda, že to nikdo nevyfotil. Ten úsměv
s gestem, byl tak výmluvný, že rozhodčí ho málem šla zvedat a omlouvat se, že neodpískala faul.
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Pak jsem ještě rád, že řady našeho realizačního týmu, čili mě, rozšířil nový asistent a pomalu ale jistě se už
zapojuje, viď Bohdane. A dále naše řady rozšířila kustodka a zdravotnice v jednom Radka. No, abych začal
studovat regule soutěže, jak vlastně velký může být realizační tým. Ale je moc fajn, že nás to všechny baví.
Takže 9/11/2019 už se na vás těším doma na Jiskře, při zápase proti SŠB Pardubice. Ty jo, teď na to tak koukám,
že to je třetí tým Pardubic v pořadí. Tak já věřím, že dáme hattrick. A vy? Přijďte nás podpořit. Společně to
dáme!

14.10.2019 Zbyněk Tichý
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